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Abstract (en)
A four-way valve controls a piston (15) located in a cylinder (16). A plate (23), having passages (24, 25) which are used and a passage (26) which is
not used in Figure 1, is situated between the body (1) of the valve and the cylinder (16). By rotating the plate (23) by 180 DEG , the passage (24) is
situated in a non-use position, whilst the passage (26) joins the ducts (19 and 13) so as to connect the space (21) of the cylinder (16) continuously
with an exhaust orifice (6). <IMAGE>

Abstract (fr)
Une valve a quatre voies commande un piston (15) logé dans un cylindre (16). Entre le corps (1) de la valve et le cylindre (16) se trouve une plaque
(23) présentant des passages (24, 25) qui sont utilisés et un passage (26) qui n'est pas utilisé dans la figure 1. En faisant tourner la plaque (23) de
180°, le passage (24) se trouve en position de non-utilisation, tandis que le passage (26) relie les conduits (19 et 13) de fagon a faire communiquer
continuellement l'espace (21) du cylindre (16) avec un orifice d'échappement (6).
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